



**Aan:** Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek  
**Van:** Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek  
**Datum:** 4 september 2024  
**Plaats:** 't Aole Gemientehoes  
**Betreft:** Notulen Vergadering Dorpsbelangen 4 september 2024

---

Aanwezig:

Jos van Hees	Voorzitter
Henk Vredeveld	Vicevoorzitter
Marga Piek	Secretaris
Will Wesseling	Penningmeester
Ingrid Gelton	Notulist & Bestuurslid
Albert Rave	Bestuurslid
Harry de Heij	Bestuurslid
Roel Aalderink	Kandidaat bestuurslid

Afwezig met kennisgeving:

Gerlof Engberts	Bestuurslid
-----------------	-------------

Gasten

Vincent Mooi	Gebiedscoördinator
Rob Wethly	Stichting Luchtoorlog Onderzoek Drenthe
Carla Jager	Muziekvereniging Bazuin

De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners.

**1. Opening en vaststelling agenda**

Jos heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. Bert Finke is niet aanwezig, agendapunt komt aan de orde wanneer er iets te melden is. Roel stelt zich nader voor als kandidaat bestuurslid.

**2. Notulen**

- a) DBS-vergadering 19 juni 2024: er zijn geen wijzigingen, op- of aanmerkingen, de notulen worden bij deze vastgelegd en zullen worden gepubliceerd op de website.
- b) Werkbezoek burgemeester 1 juli 2024: geen op- of aanmerkingen.

**3. Actie- en besluitenlijst**

De lijst wordt doorgenomen en geüpdatet. Henk vraagt Vincent naar de status van zijn onderzoek naar de schade aan de speeddisplay aan de Europaweg (verzekervraag). Vincent heeft hier nog geen actie op ondernomen.

**4. Aanvragers financiële bijdragen**

- a) Rob Wethly m.b.t. herzieningsronde Lost Wings borden (vier stuks in Schoonebeek): verzoek om bijdrage van € 500 voor het 'pimpen' van de borden. E.e.a. zou voor 4/5 mei 2025 gerealiseerd moeten worden.

- b) Carla Jager: verzoek om financiële bijdrage van € 500 voor Oktoberfest op 26 oktober, tevens verzoek voor reserveren vloerdelen sporthal. Er zijn nog een paar aanvullende vragen over een aantal onderdelen uit de begroting van het evenement zoals de vloer, toiletten, pinautomaten en de ingeleende band. Deze worden afdoende toegelicht. Pinautomaten lijken aan de dure kant.

## **5. Mededelingen**

- a) Jos heeft contact gehad met Horeca Pallertplein, DBS ontbrak als sponsor van het Feestweek-evenement. We hebben excuses ontvangen en er is een DBS-sticker toegevoegd aan de banner.
- b) Op de Jaarmarkt hebben we ca. 60 nieuwe leden binnengehaald, naar tevredenheid verlopen.
- c) Melding gemaakt van beving bij Emlichheim, kunnen niets anders doen dan onze zorgen hierover delen met gemeente en landelijke politiek.

## **6. Ingekomen post**

- a) Uitnodiging bijeenkomst Knarrenhof 19 september – Albert heeft zich hiervoor aangemeld.
- b) Raymond van Oudshoorn m.b.t. stoepbanden Europaweg: deze sluiten niet goed aan op het asfalt, voor rolstoelen een onneembare horde. Vincent onderneemt actie bij gemeente hierover. Henk meldt dat het destijds een bewuste keuze was om deze overgangen iets lastiger te maken zodat voor kinderen de drempel wat hoger is om eraf te rijden.
- c) Aanvraag van de heer Klingenberg m.b.t. bord 'Spelende Kinderen': Lijkt zaak voor de gemeente, maar die heeft juist naar DBS doorverwezen en naar Veilig Verkeer Nederland. Vincent gaat navraag doen bij gemeente, Marga stuurt email door.
- d) Henk Sloots m.b.t. onveilige oversteek Lauensteinstraat ter hoogte van grensovergang: ook hierover onderneemt actie Vincent bij de gemeente.
- e) Will: vraag op de Jaarmarkt m.b.t. openbaar toilet in de Wingerd. Was voorheen altijd beschikbaar, maar na verbouwing niet meer. Will gaat navraag doen bij Johan Jongman.
- f) Waarderingsprijs: verzoek aan inwoners van de gemeente Emmen om initiatieven in te dienen die in hun ogen de Waarderingsprijs verdienen. Bericht posten op website en sociale mediakanalen (actie Ingrid).

## **7. Vergaderingen en besprekingen**

- a) NAM gebiedsproces: geen nieuws. Een afvaardiging van DBS (Albert, Gerlof en Jos) gaat in gesprek met de NAM over hun en onze ervaringen m.b.t. het proces van de afgelopen anderhalf jaar; dit gesprek is op 2 oktober.
- b) Beleid gemeente Emmen centrale speelvelden: bijeenkomst geweest op 18 juli, stappenplan ontvangen voor realisatie centraal speelveld op het veld achter 't Aole Gemientehoes (naast de Beweegtuin). Bert Finke is ook partner in deze namens Stichting Isabelle, ook daar zijn ontwikkelingen gaande. Eén verhaal van maken met aanvraag jeu-de-boulesbaan, aanvrager Sylvia Bos betrekken bij werkgroep, en ook inwoners van Schoonebeek. Ingrid zal stukje schrijven voor Jaknikker, met daarin een oproep voor inwoners die hierin willen meedenken.
- c) Welkomstborden: proces verloopt nu goed. Alle oude borden worden leeggehaald en schoongemaakt, alles wat er nu op komt gaat volgens een vast template.
- d) Nieuwjaarsreceptie: in verleden georganiseerd door Culturele Raad Schoonebeek, met uitreiking van prijzen voor Vrijwilliger van het Jaar en Glazen Camera. In toekomst wellicht te organiseren door DBS in samenwerking met Activiteitencommissie. Morgen (5 september) bespreken op vergadering Activiteitencommissie.
- e) Maaibeeld gemeente Emmen: hier komen regelmatig vragen en klachten over binnen. We kunnen hier een bijeenkomst organiseren, maar Jos oppert de suggestie om mensen via de Jaknikker de gelegenheid te geven hun vragen en/of opmerkingen naar ons te sturen. Jos schrijft dit stukje, ingeleid door visie gemeente. Ook bespreken in Platform de Velden.

## **8. Jubileum Dorpsbelangen 9 mei**

Will, Marga en Ingrid hebben op 10 juni een bijeenkomst gehad hierover. Het idee is dat er in de Jaknikker van april 2025 aandacht besteed wordt aan ons jubileum, in de vorm van interviews met een aantal oud-bestuursleden maar ook de nieuwe garde zal aan het woord komen. Ingrid heeft dit al aangemeld bij de redactie van de Jaknikker. In de avond willen we een receptie organiseren voor alle (oud)bestuursleden en leden van Dorpsbelangen. Alle bezoekers zullen een aandenken ontvangen. Hapjes en drankjes regelen we in-house met de beheerders. Tevens is op deze avond het afscheid van Marga.

## **9. Rondvraag**

- Berthilde Bouman m.b.t. jeugdtraad Schoonebeek: Marga meldt dat men hier al mee bezig is.
- Jan Bartels m.b.t. inzet wijkagent: op Zandpol is regelmatig overlast, wijkagenten worden wel gebeld maar komen nooit opdagen. Ook geen spreekuur van de wijkagenten meer in 't Aole Gemienteheoes. Henk Timmer geeft aan dat we voorvallen zeker moeten blijven melden, ook al kan er om verschillende redenen niet altijd afdoende op gereageerd worden.
- Albert: er staat een nieuw infobord bij de Van Gogh Beleeftuin, mooie uitstraling. Het infobord bij de Beweegtuint is niet echt in een lust voor het oog, moet deze nog wel blijven staan of is dit inmiddels achterhaald? Besloten wordt dat dit inderdaad achterhaald is, was destijds geplaatst als dank aan de sponsoren. Henk en Albert gaan het verwijderen.
- Ingrid m.b.t. oud actiepoint om de bakken rond de welkomstborden te vullen met grind: wel wenselijk want onderste borden regelmatig niet te lezen. Besloten wordt om bij de jaarlijkse schoonmaakbeurt van de borden ook het groen/onkruid waar nodig te snoeien of weg te halen.
- Henk: wat te doen met overlast Boo-terrein, nu weer brand gesticht en toestellen vernield. Verbeterd cameratoezicht? E.e.a. heeft de aandacht, wordt meegenomen in eerstvolgende gesprek met NAM.

## **10. Sluiting**

Jos bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 20:54 uur.

Volgende vergadering: **woensdag 16 oktober**, 19:00 uur